
                                P r o t o k ó ł    Nr  30  /  2013      
   

z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej w  dniu   30 stycznia 2013  r. 

-  pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej   –   Przewodniczącej  Rady. 

                        

               Sesję  rozpoczęto o godz. 9 
00     -   

 zakończono  o godz. 9
 15

                                                           

        

                Sesja  odbywała się  w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  

                Na stan  15 radnych   -  udział  w sesji  wzięło 12  radnych. 

                                                                                                                                                       

  Nieobecni :   -      Joanna  Iwko     

 Wanda  Jakubowska   

    Wiesław  Litwin    

 

                                      

                                         Ponadto w sesji udział wzięli : 

                                         ------------------------------------- 

 

 

       Z-ca Burmistrza,  Prezesi Spółek  Miejskich  w Sławnie, kierownicy  

 i dyrektorzy  jednostek  organizacyjnych, pracownicy UM, oraz  

przedstawiciele   prasy. 

                                                                                                 / listy  obecności  w załączeniu /                  

 

      Na podstawie listy obecności Przewodnicząca   stwierdziła, że na  sali  

obecnych jest 12 radnych  - co stanowi  quorum do podejmowania  

prawomocnych  uchwał.    

 

                                                      Porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad.   

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje  radnych. 

4. Wolna Trybuna.     

5. Informacja  SDK, OSiR oraz  MOPS  o przygotowaniu  do zimowego  

    wypoczynku  dzieci  i  młodzieży.                                                                     

6. Podjęcie  uchwał w sprawie :     

     a/ uchwalenia   Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Uzależnieniom  

         i   Przemocy   na  2013  rok,  

     b/ powierzenia  Miejskiemu  Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej 

          i  Mieszkaniowej  spółce  z ograniczoną odpowiedzialnością w Sławnie  

          zadania  własnego gminy  w zakresie gospodarki odpadami  komunalnymi    



       -    2   -          

 

 

 

    oraz  wyrażenia  zgody  na zawarcie przez  Gminę  Miasto Sławno umowy         

    wykonawczej  niezbędnej dla  realizacji  projektu pn : „ Usprawnienie      

    systemu  gospodarki odpadami  w  Powiecie  Sławieńskim  poprzez    

    rozbudowę   składowiska  odpadów  w  Gwiazdowie”, 

c / wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Miasto   Sławno  udziałów  

      w  Miejskim   Przedsiębiorstwie  Gospodarki  Komunalnej  i   

      Mieszkaniowej  spółce  z ograniczoną  odpowiedzialnością  w  Sławnie,       

d/  zmiany budżetu  miasta  na   2013  rok,    

e/ zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta Sławno na  lata 

     2013  -  2022,   

7. Informacja  o działalności  Komisji Rady  Miejskiej  w  Sławnie  za  IV  kw.   

     2012 r.   

8. Informacja  o realizacji  Uchwał  Rady  Miejskiej  w  Sławnie  za  IV       

    kw. 2012 r.  

9. Informacja o pracy  Burmistrza  Miasta  Sławno  za  IV  kw. 2012 r. 

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

  11. Wnioski i zapytania  radnych. 

      

 

Ad.1 

------- 

                 Rada   jednogłośnie  przyjęła  dzisiejszy   porządek  obrad. 

 

   Ad. 2 

------- 

                 Do  zapisu   protokołu  z   poprzedniej  sesji   uwag  nie  zgłoszono. 

        Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji  przedłożonej. 
 

Ad.3 

------- 

                                                 Interpelacje   radnych 

 

1.Radna M. Poprawska  -  zabierając  głos  poinformowała, że  od 2 miesięcy 

narasta w Sławnie  seria napadów rabunkowych  na kobiety. Z  niepokojem 

przyjęto  informację  przeczytaną w lokalnej prasie, że śledztwo   

prawdopodobnie  będzie umorzone  z powodu  braku  możliwości ujęcia 

sprawców. Wzbudziło to duże zaniepokojenie w mieście  wśród mieszkańców -  a 

zwłaszcza wśród  kobiet.  W/w  zapytała -  czy kierownictwo miasta podjęło  

jakiekolwiek  działania w  tej  sprawie. 



                                                             -   3   -    

 

Ad.4 

------ 

                       W ramach      „Wolnej   Trybuny ”   głosu  nie  zabrano.                                                      

 

Ad. 5 

-------                               

        Informację  SDK, OSiR oraz  MOPS  o przygotowaniu  do zimowego 

wypoczynku dzieci i młodzieży  otrzymali  wszyscy  radni  w formie pisemnej.   

Będzie  ona stanowić  załącznik do niniejszego protokołu.     

 

           Radny  Marek  Duder   -  powiedział, że  w  podanej  informacji  z OSiR 

brakuje  imprez sportowych dla dzieci klas I – III, które nie uczestniczą w piłce 

nożnej, siatkowej  tenisie  stołowym  czy  w badmintonie.  

     Chodzi o zajęcia  ogólne, indywidualne  -  w formie  gier i zabaw.                        

 

 Ad. 6  

-------- 

      Przedłożone  projekty uchwał  były szczegółowo przeanalizowane na wspólnym   

posiedzeniu komisji stałych  Rady, na którym   uczestniczył z-ca Burmistrza, oraz  

pracownicy   Urzędu, którzy  na  bieżąco  udzielali  wyjaśnień   i  odpowiedzi  na  

zadawane  pytania    radnych. 
                                                                 

Ad. 6 a 

---------          
    

      Rada   jednogłośnie    podjęła  Uchwałę   Nr  XXX /153 / 2013  w  sprawie   

uchwalenia  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Uzależnieniom  i  Przemocy   

na  2013 rok.      
                                                                                                                                                                                        
 Ad.6 b                                                                             / uchwała  w załączeniu  / 

  --------- 
      

      Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę   Nr XXX/ /154 /2013  w  sprawie 

powierzenia   Miejskiemu  Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej  spółce  z ograniczoną odpowiedzialnością w Sławnie zadania   

własnego gminy  w zakresie gospodarki odpadami  komunalnymi   oraz  wyrażenia   

zgody  na zawarcie przez  Gminę  Miasto Sławno  umowy  wykonawczej  niezbędnej 

dla  realizacji  projektu pn : „ Usprawnienie  systemu  gospodarki odpadami   

w  Powiecie  Sławieńskim  poprzez  rozbudowę   składowiska   

odpadów  w  Gwiazdowie”. 

                

           / uchwała  w załączeniu  / 



       -   4   -    

 

 Ad.6 c                                                                              

  --------- 
      

      Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę   Nr XXX/ /155 / 2013  w  sprawie 

 wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Miasto   Sławno  udziałów  

 w  Miejskim   Przedsiębiorstwie  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej       

 spółce  z ograniczoną  odpowiedzialnością  w  Sławnie.         

 

  / uchwała  w załączeniu  / 

Ad.6 d                                                                         

--------- 

     

         Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę   Nr  XXX/ 156 / 2013  w  sprawie   

 zmiany   budżetu  miasta  na  2013  rok.        

                                                                                                                             / uchwała w  załączeniu /               

Ad. 6 e 

 --------- 

            Rada   jednogłośnie    podjęła  Uchwałę   Nr  XXX /157 / 2013  w  sprawie   

  zmiany   Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Sławno  na  lata  2013 –2022.          
  

                                                                                                                                       

    /  uchwała   w załączeniu   /                                                            
 

 Ad. 7                                                                                                   

 -------  

           Sporządzone  pisemne  informacje  o działalności  Komisji Rady Miejskiej  

w Sławnie  za  IV kw. 2012 r.  -   będą  stanowić załącznik  do  niniejszego protokołu.    
 

 

Ad. 8   

-------- 
 

           Informację  o  realizacji  Uchwał  Rady Miejskiej w Sławnie  za  IV kw. 2012 r.    

     radni otrzymali  w  terminie  wcześniejszym.   

    Do otrzymanych  materiałów  uwag  nie  wniesiono,  jednogłośnie  przyjęto     

    w wersji   przedłożonej.     
 

                                                                                                                                 /  informacja  w  załączeniu  /           

    Ad. 9 

  ------- 

                Otrzymaną  informację  dot. pracy  Burmistrza  Miasta  za  IV  kw. 2012  r.    

    przyjęto   jednogłośnie.  

                                                                                           /  informacja  w  załączeniu   /   



                                                            -    5    -   

 

 

    Ad. 10  

   --------  
             

             Odpowiedzi  na   zgłoszoną   interpelację   udzielił   p. Mieczysław Grabowski   

 -    z-ca   Burmistrza.      

 Odn.  serii   napadów  rabunkowych   -  poinformował, że sprawa ta jest prowadzona 

przez  organy ścigania tj. przez  policję i prokuraturę, którzy są  do  tego uprawnieni.   

Miasto nie jest  władne do oceny  wydanych  postanowień  postępowania –  widocznie  

organy te   uznały, że  przedmiotowa  sprawa  może być  w  taki  sposób  

ewentualnie  zakończona.    

Niemniej  jednak  zostanie wysłane zapytanie do   policji  -  co  było podstawą do  

podjęcia takiej   decyzji  i  umorzenia postępowania w tej sprawie.        

 
  

     Ad. 11         

     -------- 

                                                              Wnioski  i  zapytania radnych.   
         

                                      

        1.Radny Waldemar Gertner  poruszył sprawę dot. przekazania dodatkowych 

           środków finansowych dla  „Sławy ” -  zgodnie  z  obietnicą   Burmistrza  Krzysztofa   

Frankensteina.  

    W/w   stwierdził, że  w  uchwale  RM  -  w  przeniesieniach  po stronie  wydatków  

     budżetu  Kultura Fizyczna i Sport   nie  został uwzględniony  ten   Klub.    

       Prośba   -  aby  przekazać  im te środki   –  ponieważ  na dzień dzisiejszy   Zarząd   

„Sławy ”  nie wie  „ na czym stoi”. 

 

       Pani Skarbnik poinformowała, że nie ma  w budżecie  czegoś  takiego -  jak przekazanie    

       środków dla  „Sławy”.   Będzie  ogłoszony  przez  p. Burmistrza konkurs i w ramach     

       tego  konkursu  -  środki   mogą być przekazane  na sport.                

   Zgodnie z  decyzją  p. Burmistrza  kwota  na sport  została  zwiększona w dziale  

   926  -  rozdział  92605.                                                   

        

 

 

                         W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji  Przewodnicząca      

                  zamknęła   obrady.   
 

            

 

    Protokołowała :  

        Teresa Ożóg 


